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\\\ PIASECZNO

Policjanci zatrzymali 23-letniego mężczyznę podejrzewanego  
o zabicie młodego psa rasy terrier. Odpowie za znęcanie się  
nad zwierzęciem ze szczególnym okrucieństwem.   

Szczególne 
okrucieństwo

O sprawie powiadomiono Prokuraturę Rejonową w Piasecznie
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Czy w GOSiR dochodzi 
do mobbingu?

Zastrzeżenia do funkcjonowania GOSiR pod rządami obecnej dyrektor mają 
miedzy innymi pracownicy ośrodka
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Radar od dewelopera
\\\ LESZNOWOLA

Przy ul. Gminnej w Lesznowoli 
pojawił się radarowy 
wyświetlacz prędkości. Zdania 
na temat skuteczności tego 
rozwiązania dla poprawy 
bezpieczeństwa są podzielone.   

P o przebudowie ulicy Gminnej w 
Lesznowoli szybko okazało się, że 

kierowcy korzystają z tego, że droga 
została poszerzona i zyskała nową na-
wierzchnię i niestety jeżdżą nią zdecy-
dowanie za szybko. 

Większość kierowców przekracza na ul. Gminnej dozwoloną prędkość

\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA

Jeden z byłych pracowników 
GOSiR w Konstancinie-Jeziornie 
oskarża dyrektor Jolantę 
Urbańską o mobbing. Twierdzi, 
że o nieprawidłowościach  
w jednostce były informowane 
zarówno władze gminy, jak  
i Rada Miejska.   

P rzed tygodniem pisaliśmy o burz-
liwym posiedzeniu Komisji Bez-

pieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Miejskiej. Jednym z głównych te-
matów była sytuacja w konstancińskim 
GOSiR. 
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\\\ CHYLICE

Mimo wcześniejszych trudności, 
udało się rozstrzygnąć  
przetarg na przebudowę 
drugiej części ul. Dworskiej.  
W ramach inwestycji powstanie 
również rondo u zbiegu  
z ul. Starochylicką.   

Oremoncie ulicy Dworskiej w Chy-
licach pisaliśmy już kilkukrotnie. 

Zakończył się już pierwszy etap in-
westycji, obejmujący fragment od ul. 
Nadrzecznej do drogi wojewódzkiej nr 
721. Ulica zyskała odwodnienie, nową 
nawierzchnię i ciąg pieszo-rowerowy. 

Najważniejszą częścią prac była roz-
biórka starego mostu na Jeziorce i bu-
dowa nowej konstrukcji. Obecnie trwają 
odbiory techniczne, w przyszłym tygo-
dniu droga będzie już przejezdna. 

Nieco trudności nastręczył wła-
dzom powiatu dalszy odcinek ul. Dwor-
skiej, od ul. Nadrzecznej do skrzyżowa-
nia z ul. Starochylicką. Do ogłoszonego 
na początku lipca przetargu zgłosił 
się bowiem tylko jeden oferent, któ-
rego wycena znacznie przekraczała 
założony na to zadanie budżet. W tej 
sytuacji konieczne było unieważnienie 
postępowania. Inwestycja stanęła pod 
znakiem zapytania, jednak starosta był 
zdecydowany, by sfinalizować zadanie. 
– Nie będziemy zmniejszać zakresu, 
będziemy negocjować z wykonawcą 
mostowym (firmą Detal Mosty z Sułko-
wic – przyp. red.) możliwość podjęcia 
się tej realizacji, jeżeli to się nie uda, to 
rozpiszemy nowy przetarg z terminem 
realizacji na rok przyszły – mówił nam 
w sierpniu Ksawery Gut. Rzeczywiście, 
na początku września ogłoszono nowe 
postępowanie. 

Tym razem wyniki były znacznie 
bardziej optymistyczne. Do przetargu 
stanęło 6 oferentów, a najkorzystniej-
szą cenę (nieco ponad 3,9 mln zł) zło-
żyła wspomniana wcześniej firma De-
tal Mosty. Powiat zdecydował się więc 
kontynuować współpracę również na 
kolejnym odcinku. 

W ramach inwestycji droga zyska 
odwodnienie i nowe oświetlenie. Po 
zachodniej stronie (wzdłuż stadionu) 
pojawi się nowy chodnik oraz kilkana-
ście miejsc parkingowych. Drugą stroną 
ulicy będzie biegła ścieżka rowerowa. 
Wykonawca zajmie się też oczywiście 
wymianą nawierzchni jezdni. 

Co istotne, zadanie przewiduje rów-
nież budowę ronda na skrzyżowaniu 
ul. Dworskiej z ul. Starochylicką. Ma to 
upłynnić ruch tym miejscu i zwiększyć 
bezpieczeństwo pieszych w bezpośred-
nim sąsiedztwie szkoły podstawowej. 

Prace mają ruszyć jeszcze w paź-
dzierniku i potrwać 11 miesięcy. Ozna-
cza to, że wyremontowaną Dworską 

powinniśmy pojechać jesienią 2022 
roku. W tym czasie kierowcy mogą 
spodziewać się utrudnień – szczegól-
nie w czasie budowy nowego ronda. O 
postępach prac i zmianach w organizacji 
ruchu będziemy informować na bieżąco 
na naszych łamach. 

Karolina Hofman 

Dokończą Dworską, 
wybudują rondo

Droga zyska nową nawierzchnię, chodnik i ścieżkę rowerową. Wzdłuż stadionu 
powstanie też kilkanaście miejsc parkingowych 
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Wśrodku nocy oficer dyżurny 
Komendy Powiatowej Policji 

w Piasecznie otrzymał niepokojącą 
informację o krzykach i skowycie psa, 
dochodzących z jednego z mieszkań. 
Policjanci, którzy zostali skierowani na 
miejsce, szybko ustalili właściwy lokal. 
Jednak nikt nie zareagował na wezwa-
nie do otwarcia drzwi.

Na miejsce wezwano straż pożarną 
wraz z wysięgnikiem oraz sprzętem do 
wyważania drzwi. Ostatecznie drzwi 
funkcjonariuszom otworzyła młoda 
kobieta. 

W tym czasie jeden z policjantów 
czujnie obserwował budynek z ze-
wnątrz i zauważył, jak ze wskazanego 
mieszkania mężczyzna wyrzuca worek. 

– W worku był martwy pies – infor-
muje asp. Magdalena Gąsowska z Ko-
mendy Powiatowej Policji w Piasecznie. 
Wobec podejrzenia, że mogło dojść do 
przestępstwa, mundurowi zatrzymali 
23-letniego mieszkańca bloku.

O sprawie powiadomiono Proku-
raturę Rejonową w Piasecznie, która 
nadzoruje prowadzone w tej sprawie 
postępowanie. Przestępstwo znęcania 

się nad zwierzętami ze szczególnym 
okrucieństwem zagrożone jest karą 
pozbawienia wolności do lat 5.

W toku śledztwa ustalono również, 
że suczka była bita i nie miała zapew-
nionego dostępu do wody oraz jedzenia.

– Nie pozostawajmy obojętni na 
krzywdę wobec zwierząt! – apeluje ofi-
cer prasowy Komendanta Powiatowego 
Policji w Piasecznie nadkom. Jarosław 
Sawicki.

Decyzją sądu 23-latek najbliższe 
trzy miesiące spędzi w areszcie.

Piotr Lis

Szczególne okrucieństwo

\\\ PIASECZNO

Prace na ul. Dworcowej 
dobiegają powoli końca. 
Poprawiono również 
nawierzchnię jej ostatniego 
odcinka, od al. Lotników  
do skrzyżowania  
z ul. Sienkiewicza. Od soboty  
na pętlę przy dworcu mają 
wrócić autobusy.    

W iększość zaplanowanych prac 
na ul. Dworcowej udało się już 

wykonać. – W obecnym etapie prac 
zostało wykonane odwodnienie drogi 
wraz z montażem ogromnego zbiorni-
ka retencyjnego, który przejmie wody 
opadowe z ulicy i dalej zrzuci je do Ka-
nału Perełki w ilości określonej w po-
zwoleniu wodno-prawnym – informuje 
piaseczyński magistrat. W minionym 
tygodniu wykonawca położył już także 
warstwę ścieralną jezdni. Na wyma-
lowanie czekają jeszcze przejścia dla 
pieszych i inne elementy oznakowania 
poziomego. 

Gmina zdecydowała się również po-
prawić nawierzchnię na ostatnim odcin-

ku ulicy. Jak zapowiadaliśmy pod koniec 
września, gruntowny remont fragmen-
tu od al. Lotników do ul. Sienkiewicza 
odbędzie się nie wcześniej niż w 2023 
roku. Udało się jednak dokonać doraź-
nych napraw.  – W związku z tym, że 
stan ostatniego odcinka ul. Dworcowej 
jest kiepski, zdecydowaliśmy, że należy 
wykonać frezowanie nawierzchni do 
ul. Sienkiewicza – informuje wicebur-
mistrz Robert Widz. Poprawiono także 
przejazd przez tory kolejki wąskotoro-
wej.

Co istotne, od najbliższej soboty 
możemy również spodziewać się zmian 

w kursowaniu autobusów. Linia 709, 
która obecnie kończy bieg na ul. Żyt-
niej, wróci na pętlę przy dworcu PKP. 
Dworcową pojadą już także linie L1, L3, 
L23, L24, L25 i L39. L1 będzie dojeżdżać 
do dworca ul. Towarową, ale odjeżdżać 
już Dworcową. W trasie L39 pojawią się 
modyfikacje – z dworca PKP autobus po-
jedzie ulicami Sienkiewicza, Kościuszki, 
Ks. Janusza I Starego, 1 Maja, al. Kalin i 
Szpitalną na kraniec Piaseczno-Szpital. 
Powrót będzie przebiegał podobną tra-
są, z przejazdem ul. Gerbera od ul. Ks. 
Janusza I Starego do ul. Sienkiewicza. 

Karolina Hofman 

Autobusy wrócą pod dworzec

Zły stan nawierzchni, szczególnie na przejeździe przez tory wąskotorówki,  
skłonił gminę do zlecenia doraźnych napraw
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\\\ UWIELINY

W ubiegłą środę w Uwielinach 
doszło do tragicznego  
wypadku z udziałem ciężarówki 
z przyczepą i samochodu 
osobowego.    

J adąca ul. Główną w kierunku Pia-
seczna ciężarówka uszkodziła sa-

mochód osobowy marki Skoda. Jak re-
lacjonują świadkowie, burta przyczepy 
samochodu ciężarowego otworzyła się i 
dosłownie ścięła dach osobówki.

Kierowca skody doznał poważnych 
obrażeń. Na miejscu pracowały cztery 
zastępy straży pożarnej. Droga w kie-

runku Gabryelina została natychmia-
stowo zablokowana.

Do poszkodowanego wezwano 
śmigłowiec Lotniczego Pogotowia Ra-
tunkowego. Po trwającej 30 minut ak-
cji ratowniczej ranny mężczyzna został 
przewieziony karetką do śmigłowca i 
przetransportowany do szpitala.

Dwa dni po wypadku dowiedzieli-
śmy się, że poszkodowany mężczyzna 
niestety nie przeżył. Sołtys wraz z Radą 
Sołecką Uwielin prosi o pomoc finanso-
wą dla rodziny mężczyzny. Żona, pani 
Katarzyna, została sama bez środków 
do życia wraz z czteroletnim synkiem 
Bartkiem wymagającym terapii. – Po-
móżmy tej rodzinie, by choć trochę by-

ło jej łatwiej żyć w tej nowej, trudnej 
rzeczywistości – czytamy na stronie 
zbiórki.

Środki na pomoc rodzinie są zbie-
rane za pośrednictwem portalu zrzut-
ka.pl – adres www znajdą Państwo na 
stronie internetowej Przeglądu Piase-
czyńskiego.

Tekst i zdjęcie Piotr Lis

Śmierć na drodze

Mimo akcji ratowniczej  
poszkodowany mężczyzna zmarł 

dokończenie 
ze str. 1
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Właścicielem jest Pan Piotr, którego 
wieloletnim marzeniem było stworzenie 
rodzinnego zakątka, do którego będą 
przychodziły całe rodziny. 

– Jestem ojcem dwóch małych córek, 
więc temat zakupów dla dzieci nie jest 
mi obcy. Chcę aby każdy kto do mnie trafi 
czuł się jak u siebie, aby nie był przytłoczo-
ny ilością metalowych regałów liczonych 
w dziesiątkach metrów – opisuje pomy-
słodawca tego miejsca. – Wsłuchuję się w 
pomysły klientów odnośnie asortymentu, 
aby na naszych półkach znaleźli wszystko 
to, czego potrzebują.

W ofercie Krainy z Bajki znajdziemy 
m.in. zabawki, książki, gry planszowe i 

edukacyjne, klocki, artykuły szkolne. Wio-
dące marki produktów to m.in. Pucio, Czu-
czu, Trefl i inne, które pomagają rodzicom 
przedstawiać dziecku świat i rozwijać jego 
zdolności. Kraina z Bajki oferuje również 
odzież i tekstylia dla noworodków. Co 
ważne, ubrania są szyte w Polsce.  

– Cały czas się rozwijamy, w ciągu kilku 
miesięcy do kącika dla maluchów wpro-

wadzimy butelki, smoczki, kosmetyki oraz 
artykuły dla mam takie, jak np. laktatory, 
a do artykułów szkolnych wprowadzimy 
asortyment plastyczny. Natomiast jedy-
nym wyjątkiem od artykułów związanych 
z dziećmi będzie okres bożonarodzenio-
wy, kiedy to w pojawią się w naszej ofercie 
ozdoby świąteczne dla domu – zachęca 
Pan Piotr.

Sklep znajduje się w nowym pasażu 
handlowym Pasek przy ulicy Puławskiej 

47 (naprzeciwko supermarketu). Miesz-
czą się tam lokale z balonami i ozdobami, 
kwiaciarnia, atelier z tkaninami, sklep z 
artykułami do wytwórstwa alkoholi oraz 
lokale gastronomiczne z pizzą, kuchnią 
azjatycką oraz burgerami. Wjazd bezpo-
średnio z ulicy Puławskiej.

Serdecznie zapraszamy na zakupy 
oraz na naszego FB.

Kilka dni temu w Piasecznie powstał nowy sklep z artykułami dla dzieci. „Kraina z Bajki”  
– tak oto nazywa się to nowe miejsce na mapie naszego powiatu.

Zapraszamy: pon-pt: 10.00 – 18.00, sob: 10.00 – 17.00, niedziele handlowe: 10.00-16.00, ul. Puławska 47, Piaseczno 

KRAINA Z BAJKI 
– miejsce jak ze snów 

Oprócz licznych uwag dotyczących funk-
cjonowania ośrodka sportu pochodzą-
cych zarówno z bieżących doniesień 
mieszkańców, jak i wynikających z 
przeprowadzonej przez Komisję Rewi-
zyjną kontroli, pojawiły się również te 
dotyczące niewłaściwego traktowania 
podwładnych przez dyrektor GOSiR Jo-
lantę Urbańską. Radni sugerowali, że 
może być mowa nawet o mobbingu. Jak 
opisywaliśmy, przewodnicząca komi-
sji Izabella Wieczorek powiedziała, że 
słyszała, iż przed sądem toczy się już 
postępowanie w tej sprawie. W skiero-
wanym do nas mailu poprosiła o spro-
stowanie tej informacji zapewniając, że 
na 100% z jej ust słowa takie nie padły, 
ponieważ nigdy o takiej sytuacji nie  
słyszała. 

\\\   Problemy zgłaszane  
już wiosną 2020 r.

Jak zapewnia nasz informator, o sy-
tuacji takiej powinni jednak wiedzieć 
burmistrz Kazimierz Jańczuk oraz je-
go zastępca Ryszard Machałek. Infor-
macja powinna również dotrzeć do co 
najmniej kilku radnych, ponieważ za-
równo były już pracownik GOSiR, jak 
i inne osoby zatrudnione w ośrodku 
informowały o problemach już w ubie-
głym roku. Nasz informator twierdzi, że 
w marcu br. roku został skierowany do 
Sądu Rejonowego dla m. st. Warszawy 

pozew o mobbing przeciwko dyrektor 
GOSiR w Konstancinie-Jeziornie. 

Dyrektor Jolanta Urbańska pyta-
na przez nas o zarzuty niewłaściwego 
traktowania pracowników zapewniła, 
że nie posiada wiedzy na temat rzeko-
mego mobbingu w GOSiR i nigdy takich 
zachowań nie stwierdziła.

– Wiem, że relacje między pra-
cownikami są dobre i dobrze ze sobą 
współpracują, a ja mam w nich wiel-
kie wsparcie. Nie jest mi wiadomo, aby 
przed sądem toczyły się postępowania 
dotyczące stosowania mobbingu w GO-
SiR, w stosunku do pracodawcy lub bez-
pośrednio przeciwko mnie – napisała.

\\\   Zdecyduje sąd?
Tymczasem nasz informator twier-

dzi, że w najbliższym czasie do sądu trafi 
kolejny pozew, którego stroną pozwaną 
będzie dyrektor Jolanta Urbańska. Ma 
dotyczyć mobbingu, dyskryminowania 
oraz naruszenia dóbr osobistych. Z uzy-
skanych od naszego czytelnika infor-
macji wynika, że sposób traktowania 
pracowników przez dyrekcję dopro-
wadza wręcz do rozstroju zdrowia. 
Potwierdzeniem ma być przebywanie 
na zwolnieniu lekarskim aż 4 z 11 pra-
cowników administracyjnych GOSiR i 
złożenie wypowiedzeń przez dwóch z 
nich z końcem września br. 

– Prawdą jest, że po powrocie z 
urlopu dowiedziałam się, iż dwoje 
pracowników złożyło wypowiedzenia, 
zgodnie z kodeksem pracy – przyznaje 

Jolanta Urbańska. – Każdy ma prawo 
do podejmowania takich decyzji, a dy-
rektor nie ma prawa w nie ingerować. 
Zadaniem dyrektora jest jak najszybciej 
uzupełnić niedobory kadrowe w celu 
zapewnienia prawidłowego funkcjono-
wania jednostki. Takie czynności nie-
zbędnie podjęłam – dodaje.

Rotacja pracowników w GOSiR, 
zwłaszcza na stanowisku głównego 
specjalisty w dziale sportu, jest duża. 
W BIP można znaleźć informację o 
kolejnej rekrutacji na to stanowisko z 
5 października, podczas gdy ostatnia 
miała miejsce w maju br. 

– Przekazując wiedzę o nieprawid-
łowościach nie działam w interesie 
własnym, w celu uzyskania osobistych 
korzyści. Jako sygnalista, robiłam to w 
dobrej wierze. Zawiadamiając włoda-
rzy o podejrzeniu działań nielegalnych 
i nieetycznych, kierowałam się dobrem 
swojego miejsca pracy, troską o interes 
jednostki oraz interes publiczny – pod-
kreśla była pracownica GOSiR. – Prawda 
jest taka, że zostałam całkowicie zigno-
rowana przez bezpośrednich przełożo-
nych pani Urbańskiej. 

Sprawa z pewnością zostanie poru-
szona podczas najbliższego posiedzenia 
komisji BOKiS na którą zaproszona zo-
stała również dyrektor GOSiR. O tym, 
czy osoba, która złożyła pozew prze-
ciwko dyrektor Jolancie Urbańskiej, była 
ofiarą mobbingu, zdecyduje sąd. 

Agnieszka Maj

Czy w GOSiR dochodzi 
do mobbingu?

Dodatkowym problemem był brak 
przejścia dla pieszych w sąsiedztwie 
gminnego placu zabaw oraz budynku 
handlowo-usługowego. Ten problem 
udało się w końcu rozwiązać dzięki 
współpracy gminy z lokalnym przed-
siębiorcą i przejście zostało wykonane 
przed rokiem. Nadal jednak mieszkańcy 
notorycznie skarżą się na przekraczanie 
na drodze prędkości. I to powyżej 50 
km/h, a tymczasem zgodnie ze znakami 
jest to strefa z obowiązującą prędkością 
30 km/h. 

W piątek 8 października po obu 
stronach wspomnianego przejścia dla 
pieszych w okolicy placu zabaw, stanę-
ły radarowe wyświetlacze prędkości. 
Urządzenia wskazują nie tylko prędkość 
nadjeżdżającego pojazdu i komunikat 
„zwolnij” lub „dziękuję”, ale również in-
formują o tym, co groziłoby kierowcy, 
gdyby prędkość mierzył fotoradar lub 
policja. Na wyświetlaczu pojawia się 
zarówno kwota mandatu, jak i liczba 
grożących punktów karnych. – Urzą-
dzenie to jest ciekawą alternatywą dla 
powszechnie stosowanych na drogach 
szybkiego ruchu fotoradarów – pisze 
gmina na swojej stronie. – Radary pręd-
kości rzeczywistej to bardzo skuteczne 
prewencyjne urządzenia bezpieczeń-
stwa ruchu drogowego, ponieważ peł-
nią funkcję nie tylko informacyjną, ale 
też ostrzegawczą i edukacyjną – przeko-

nuje urząd. Część mieszkańców docenia 
instalację urządzenia i wierzy w argu-
ment o oddziaływaniu psychologicz-
nym komunikatów na kierowców. W 
mediach społecznościowych pojawiają 
się apele o zamontowanie podobnych w 
innych miejscach w gminie. To jednak 
może być trudne. Radarowe wyświet-
lacze prędkości stanęły bowiem przy ul. 
Gminnej dzięki sfinansowaniu ich przez 
dewelopera. 

Nie brakuje jednak i krytyków, 
którzy są przekonani, że skuteczność 
takiego urządzenia we wpływaniu na 
zachowania kierowców jest znikoma. 
Uważają, że dużo skuteczniej zadziała-
łyby kontrole policji od czasu do czasu, 
zwłaszcza, że notorycznie na drodze ła-
many jest też zakaz poruszania się cię-
żarówek, a komisariat policji znajduje 
się niemal w sąsiedztwie ul. Gminnej. 

Tekst i zdjęcia Agnieszka Maj

Radar 
od dewelopera

\\\  WARSZTATY ROBOTYKA LEGO BOOST             
Konstanciński Dom Kultury za-
prasza w sobotę 16 października 
o godz. 12.30 oraz o godz. 15.00 
na warsztaty Robotyka Lego 
Boost. To zajęcia, które polegają 
na budowaniu i programowaniu 
własnych maszyn.  
Umiejętności z zakresu robotyki, 
mechaniki czy informatyki z pew-
nością przydadzą się w przyszłości, 
a rozbudzona pasja do nowoczesnych technologii może być zalążkiem przyszłej 
kariery. Zajęcia mają praktyczny charakter. Kolorowe, atrakcyjne wizualnie klocki 
Lego Boost umożliwiają budowanie niezwykle ciekawych robotów. Dzieci nie tylko 
skonstruują, ale też zaprogramują swoje maszyny, stosując przystępny, ale dający 
duże możliwości język programowania. Wykorzystają do tego tablety, które są dla 
dzieci bardziej intuicyjne niż tradycyjna myszka i klawiatura i ułatwiają programo-
wanie. Liczba uczestników ograniczona – po 15 osób. Bilet 30 zł do kupienia w kasie 
KDK lub na hugonowka.pl. Warsztaty dla dzieci w wieku 6-12 lat. Reżim sanitarny.

\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA

dokończenie ze str. 1 dokończenie ze str. 1
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URZĄD MIASTA I GMINY PIASECZNO  ul. Kościuszki 5, tel. 22 70 17 500, www.piaseczno.eu

O G Ł O S Z E N I A

W tym roku na zadania w  Budżecie Obywatelskim Gminy Piaseczno przeznaczono 1 000 000 zł.  
Do głosowania zakwalifikowały się 83 projekty. Na Państwa głosy czekamy od 11 do 24 października. Szczegóły związane z głosowaniem  

można znaleźć na stronie www.bo.piaseczno.eu, na której można również oddać głos na wybrane przez siebie projekty. 

Głosowanie na zadania w Budżecie Obywatelskim 2022

Lista projektów według kolejności  
ustalonej podczas losowania w dniu  
7 października br.:
1. Kliknij na Sport  – zajęcia  
ogólnorozwojowe z elementami zapasów 
2. Pokonamy smog zielenią – nowe  
nasadzenia: drzewa, krzewy, kwiaty, 
zielone ściany w Piasecznie! 
3. Oświetlmy powstańczy krzyż  
w Henrykowie-Urocze 
4. Olimpiada dla seniorów z okazji 100  
– lecia piaseczyńskiego sportu 
5. Piaseczno Bieg Kobiet 
6. Defibrylator AED daleko od szpitala  
– Henryków-Urocze 
7. Ogrody społeczne w Józefosławiu  
– cykl rodzinnych warsztatów 
8. SP Józefosław – rozbudowa sceny  
szkolnej o konstrukcję nośną wraz  
z okotarowaniem 
9. Zielona ściana – najpiękniejszy balkon  
z kwiatami w centrum miasta Piaseczna 
10. Piaseczno – kwerenda archiwalna 
 – poszukiwanie materiałów źródłowych  
Piaseczna – tłumaczenie  
rosyjskojęzycznych archiwów na język 
polski 
11. Grand Prix Piaseczna w tenisie 
stołowym 
12. Piaseczno – kwerenda archiwalna 
– w poszukiwaniu architektów Piaseczna  
– 1945 do 1990 roku – postmodernizm 
13. Turniej piłki nożnej ulicznej 
14. Wiszące mosty dla wiewiórek w naszej 
gminie 
15. Złotokłos – strefa relaksu i historii 
przy stacji kolejki wąskotorowej Złotokłos 
– ogólnodostępny dworzec Kolejki 
Wąskotorowej 

16. Dekady miasta – rozwój urbanistyczny 
Miasta Piaseczna od lat 50. XX wieku  
do czasów współczesnych 
17. SP Józefosław – wykonanie  
wielofunkcyjnego nagłośnienia w stołówce 
szkolnej 
18. Czytniki ebooków – nowoczesne  
czytanie dla każdego 
19. Nowe nasadzenia drzew w Zespole 
Szkolno–Przedszkolnym w Piasecznie 
20. Turniej Zapaśniczy o Puchar Burmistrza 
Piaseczna 
21. Międzyszkolna Liga Tenisa Stołowego 
22. Zielony skwer w Julianowie  
przy terenie rekreacyjno-sportowym 
23. Naprawa murawy sztuczne boisko  
na Stadionie Miejskim 
24. Święto Mieczysława Fogga w Szkole  
w Złotokłosie – Dzień nowego Patrona! 
25. Dance Kids w Parku Miejskim  
w Piasecznie 
26. Poidełka dla ludzi i zwierząt 
27. Liście to nie śmieci – prosty sposób 
kompostowania 
28. Koncert lokalnego artysty  
na piaseczyńskim rynku związany  
z zakończeniem wakacji 
29. Nakrętkowe Serce 
30. Bezpłatny basen dla młodzieży 
31. Ogólnodostępny defibrylator AED  
w Zalesiu Górnym z wifi 
32. Założenie monitoringu na placu zabaw 
Jana Pawła II/53 Piaseczno 
33. Pierwszy „zielony przystanek”  
w Józefosławiu 
34. Żyjące zielone ściany dla Piaseczna 
35. Stojaki na rowery 
36. Piaseczno Track Cup 
37. Zielona strefa relaksu dla uczniów 

38. Książkomat w Józefosławiu 
39. Zalesie Górne – Strefa zdrowia i kreacji 
40. Złotokłos – kwerenda archiwalna  
– poszukiwanie materiałów źródłowych 
dot. Złotokłosu – architektów, właścicieli, 
kolejki wąskotorowej, zabytków 
41. Aktywni i Zdrowi plus animator  
dla dzieci 
42. Oryginalne mapy historyczne Piaseczna 
– punkty z przezroczystymi tablicami  
oraz opisem 
43. Patio na Piątkę 
44. Park kieszonkowy przy rondzie  
Ogrodowa/Cyraneczki w Józefosławiu 
45. Stop Plastik. Zastąp torby plastikowe 
ekologicznymi torbami z materiałów  
z recyklingu 
46. Nasadzenia drzew skwer Jana Pawła 
II/53 
47. Podniesienie bezpieczeństwa na placu 
zabaw oraz uzupełnienie go o zewnętrzny, 
betonowy stół do gry w tenis stołowy 
48. Wykonanie oświetlenia ulicznego 
łącznika pomiędzy ulicami Poniatowskiego 
i Dworcową 
49. Wi-fi na Stadionie Miejskim  
w Piasecznie 
50. Zajęcia usprawniające dla seniorów  
z elementami pilatesu i terapii oddechowej 
51. Doświetlenie skwerów  
przy ul. Cyraneczki 11 
52. Mini Mistrzostwa Świata 2022 
53. SP Józefosław – rozbudowa placu 
zabaw 
54. Inwentaryzacja przydrożnych kapliczek, 
krzyży i historycznych figur świętych 
55. Zalesie Górne – Murale 
56. Sołtysiada 2022 
57. Miejsce zabawy, nauki i relaksu  

dla dzieci i młodzieży w Złotokłosie 
58. Ogólnopolski Turniej Piłki Nożnej 
Dziewcząt – „Dudi” im. Tomasza Dudka 
59. SP Józefosław – Szkolna Agencja 
Informacyjna – sprzęt do tworzenia relacji 
i streamingów 
60. Warsztaty kolarstwa szosowego  
dla rozwoju talentów i turystyki lokalnej 
Gminy Piaseczno 
61. Utwardzenie pobocza ul.Koralowych 
Dębów od ul. Pionierów do Ośrodka 
Zdrowia przy ul. Złotej Jesieni 
62. Czwartkowe uczty dla Duszy 
63. Liga Piaseczyńska dla najmłodszych  
im. Tadeusza Rudnickiego 
64. Muzyczna strefa relaksu dla uczniów 
65. Serce nakrętka – zakręcone nakręcone 
serce 
66. Zakup przesadzarki drzew dla gminy 
Piaseczno – chrońmy drzewa! 
67. Taniec bez granic i wieku 
68. Improwizja. Warsztaty improwizacji 
teatralnej 
69. Aktywny Senior – warsztaty ceramiki 
70. Bank drzew owocowych  
dla mieszkańców gminy Piaseczno 
71. Bezpieczne drogi gminne  
na przejazdach kolejowych – malowanie 
pasów akustyczno–wibracyjnych  
przed przejazdami 
72. Gniazdo do nagrywania meczów 
73. Boisko do koszykówki / siatkówki / 
badmintona / unihokeja w Wólce Kozo-
dawskiej 
74. Aktywny i zdrowy Senior 
75. Joga dla Wszystkich w Parku Miejskim 
w Piasecznie z animatorem dla dzieci 
76. Uczeń ze specjalnymi potrzebami  
edukacyjnymi – spotkania  

psychoedukacyjne dla rodziców,  
nauczycieli, specjalistów 
77. Ulżyj Ziemi. Masz wpływ  
na gospodarkę wodno–ściekową 
78. Zajęcia sportowe z elementami piłki 
nożnej dla najmłodszych 
79. Napraw – nie wyrzucaj! Kawiarenka 
naprawcza 
80. Mural sportowy 100 lecie Jedności 
81. Doposażenie OSP Chojnów  
w specjalistyczny sprzęt do usuwania 
lokalnych podtopień na terenie gminy 
Piaseczno 
82. Złotokłos – strefa aktywności fizycznej 
przy stacji kolejki wąskotorowej Złotokłos  
– ogólnodostępna dla mieszkańców 
83. Piaseczyńska Liga Zimowa

WYBORY SOŁTYSA 
I RADY SOŁECKIEJ 
JÓZEFOSŁAWIA

21 listopada 2021 roku w godz.  
8.00-18.00 w lokalu wyborczym  

w Szkole Podstawowej  
w Józefosławiu przy ul. Kameralnej 

11 odbędą się wybory Sołtysa i Rady 
Sołeckiej sołectwa Józefosław. 

Kandydatów na Sołtysa i członków  
Rady Sołeckiej należy zgłaszać  

do Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno 
do dnia 29 października 2021 r.  
Szczegółowe informacje i druki  

dostępne są na stronie internetowej 
urzędu – www.piaseczno.eu. 

\\\ MYSIADŁO

Staw w Mysiadle wzbogaci 
się o fontannę. Na montaż 
urządzenia trzeba jednak 
poczekać do wiosny.    

J ak powiedziała nam sołtys Mysiad-
ła Bożena Obłucka, zainstalowanie 

na stawie w Mysiadle fontanny to jej 
własny pomysł. Inicjatywa spotkała się 
z uznaniem Rady Sołeckiej i lokalnej 

społeczności i podjęto decyzję o prze-
znaczeniu na to zadanie funduszy sołe-
ckich z 2020 r. Rada Gminy zatwierdziła 
to zadanie w budżecie podczas wrześ-
niowej sesji. Łącznie na zakup i montaż 
fontanny gmina wyda blisko 26,5 tys. zł.

– Zakup fontanny zostanie zreali-
zowany w tym roku, ale zamontujemy 

ją dopiero w roku przyszłym, bo teraz 
właściwie zaraz trzeba by ją rozmon-
towywać na zimę – wyjaśnia sołtys Bo-
żena Obłucka. – Fontanna będzie pod-
świetlona na kolorowo i mam nadzieję, 
że nasz staw stanie się dzięki temu 
jeszcze atrakcyjniejszym miejscem dla 
mieszkańców.

W ostatnich latach otoczenie stawu 
w Mysiadle zostało znacząco uporząd-
kowane, pojawiły się estetyczne ławki, 
alejki, dystrybutor z karmą dla kaczek. 

W sezonie letnim obok stawu odbywa-
ją się różne imprezy dla mieszkańców, 
w tym projekcje kina plenerowego, 
koncerty, warsztaty, a ostatnio nawet 
zorganizowano tutaj rodzinne wyścigi 
kajakowe.

Tekst i zdjęcie Agnieszka Maj

Fontanna ozdobi staw

Fontanna ma być podświetlona

\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA

Powiat kończy przebudowę 
drogi łączącej Bielawę  
z Okrzeszynem. W przyszłym 
roku planowana jest budowa 
chodnika w Okrzeszynie.   

J ak informuje starosta Ksawery Gut, 
prace przy przebudowie drogi po-

wiatowej z Bielawy do Okrzeszyna do-
biegają końca. Powiat wykonał nową 
nawierzchnię jezdni oraz poboczy. 

– Nowa jezdnia po obu stronach bę-
dzie miała również asfaltowe pobocza, 
po których będą mogli poruszać się piesi 
i rowerzyści – mówi Gut. 

Inwestycja cieszy mieszkańców, 
ponieważ czekali na „ucywilizowanie” 
drogi od kilku lat. Skarżą się jednak na 
uciążliwości związane z prowadzeniem 
prac, a przede wszystkim brak infor-
macji o tym, że droga okresowo jest 
nieprzejezdna.

– Brak dobrego oznakowania prac. 
Człowiek jedzie i natyka się na remont. 

Brak tablic, zapór czy człowieka, który 
zawraca. Tak było przed zrobieniem wa-
hadła. To jest do mocnej poprawy przy 
kolejnych tego rodzaju pracach. Dobra 
organizacja, informacja i wcześniejsza 
komunikacja to podstawa – zwraca 
uwagę jeden z mieszkańców.

Starosta Ksawery Gut zapowiedział 
kontynuację prac poprawiających kom-

fort i bezpieczeństwo mieszkańców te-
go rejonu gminy Konstancin-Jeziorna.

– Projektujemy chodnik w Okrze-
szynie, który wraz z nową jezdnią po-
wstanie w przyszłym roku, po zakoń-
czeniu prac kanalizacyjnych aktualnie 
prowadzonych przez gminę – opisuje 
starosta. 

Agnieszka Maj

Lepsza droga do Okrzeszyna

Mieszkańców cieszy nowa nawierzchnia, choć skarżą się na uciążliwość prac

\\\  MIASTECZKOWE HISTORIE             
Gratka dla fanów improwizacji teatralnej i dobrego humoru. Konstanciński Dom Kultury zaprasza na wieczór impro.  
W niedzielę 17 października o godz. 18.00 w Hugonówce wystąpi grupa BCA Flash. Chłopaki premierowo zagrają format 
przygotowany specjalnie dla mieszkańców Konstancina-Jeziorny: „Miasteczkowe historie”. Z tej okazji zaproszą do współ-
tworzenia występu Wojciecha Guszkowskiego – nauczyciela historii, współzałożyciela klubu turystycznego „Traper”, a także 
przewodnika turystycznego po Konstancinie-Jeziornie. Nauczycielskie opowieści o Konstancinie staną się wyjątkową inspiracją 
dla improwizacji teatralnej. 
Bilet 25 zł do kupienia w kasie KDK lub na stronie hugonowka.pl. Reżim sanitarny.

\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA
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\\\ ZGORZAŁA

Gmina złożyła do powiatu 
wniosek o wydanie ZRID  
dla budowy ulic Gogolińskiej  
i Jaskółki. Czy jednak inwestycja 
zostanie zrealizowana  
po uzyskaniu zezwolenia?   

P odczas zebrania sołeckiego w Zgo- 
rzale jednym z gorących tematów 

były jak zwykle drogi. Poruszono mię- 
dzy innymi temat budowy ul. Gogo-
lińskiej. Ze względu na objazd budo-
wanego ronda, jeżdżą tędy nawet ci 
mieszkańcy, którzy dotąd mogli omijać 
tę ulicę w drodze do swoich domów. 
Dla części nowych osiedli dojazd ul. Go-
golińską jest nieodzowny, a na stan tej 
drogi kierowcy notorycznie narzekają. 
Na początku roku dużo emocji wzbudził 
pomysł wykonania nakładki asfaltowej, 
co z pewnością ułatwiłoby przejazd i 
pozwoliło uniknąć utwardzania dro-
gi tłuczniem co kilka miesięcy. Jednak 

mieszkańcy nie powitali tego pomysłu z 
entuzjazmem, ponieważ obawiali się, że 
takie rozwiązanie odsunie docelową in-
westycję w nieznaną przyszłość. Mimo 
to pod koniec maja Kierownik Referatu 
Dróg i Mostów Karolina Pichnej poin-
formowała, że gmina planuje wykonać 
nakładkę na ul. Gogolińskiej.

– Wykonanie nakładki zostanie 
zrealizowane po uzyskaniu decyzji 
ZRID, czyli uzyskaniu tytułu prawnego 
do gruntów, na których ta nakładka z 
poboczem będzie mogła być położona 
– powiedziała Przeglądowi Piaseczyń-
skiemu.

Podczas zebrania sołeckiego pod 
koniec września zastępca wójta Miro-
sław Wilusz poinformował mieszkań-
ców, że gmina złożyła wniosek o ZRID 
do starostwa 14 września.

– Liczymy na to, że decyzja zosta-
nie wydana w ciągu trzech miesięcy – 
powiedział Wilusz. Podkreślał też, że 
prace projektowe trwały od 2018 roku, 
ponieważ inwestycja jest wyjątkowo 
skomplikowana. – Siedem razy anek-
sowana była umowa na dokumentację 
projektową. Konieczne było bowiem 
między innymi uzyskanie decyzji śro-
dowiskowej, odstępstwa ze względu na 
sąsiedztwo torów kolejowych, a dodat-
kowo w obszarze planowanej inwestycji 
występują kolizje z wszystkimi instala-
cjami – podkreślił.

Jak poinformowała nas Agnieszka 
Adamus, kierownik Biura Promocji, 

wniosek o decyzję ZRID dotyczy ulic 
Gogolińskiej i Jaskółki według projek-
tu, który obejmuje wykonanie  jezdni, 
ciągów pieszo-rowerowych, stałej or-
ganizacji ruchu, budowy oświetlenia 
ulicznego oraz kanalizacji deszczowej.

Zapytaliśmy, czy po uzyskaniu decy-
zji ZRID gmina zamierza tę inwestycję 
zrealizować, czy też pomysł z nakładką 
asfaltową ciągle jest brany pod uwagę. 
Wszak nakładkę realizuje się w ramach 
bieżącego utrzymania drogi.

– Co do zasady, do wykonania na-
kładki asfaltowej nie jest potrzebna de-
cyzja ZRID, natomiast w tym przypadku 
jest ona konieczna z uwagi na nieuregu-
lowany stan prawny drogi – wyjaśniła 
Adamus. – Aktualnie ul. Gogolińska ma 
szerokość od 3 do 5 m. W tych para-
metrach nie ma możliwości ułożenia 
nakładki asfaltowej ze względów tech-
nicznych i bezpieczeństwa ruchu. 

Wszystko wskazuje więc na to, że na 
razie Lesznowola wykona tylko nakład-
kę asfaltową. W Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na ten moment widnieją 
jedynie środki na projekt budowy obu 
ulic w kwocie ponad 71 tys. zł. Chyba, że 
w projekcie przyszłorocznego budżetu 
lub WPF zostaną zabezpieczone środki 
na realizację inwestycji w zaprojekto-
wanym zakresie.

Tekst i zdjęcie Agnieszka Maj

Gogolińska czeka 
na ZRID

Wykonanie nakładki nie poprawi bezpieczeństwa pieszych

\\\ GÓRA KALWARIA

Niebawem rozpocznie się 
modernizacja zabytkowego 
ratusza w centrum Góry 
Kalwarii. Niedawno gmina 
pozyskała dofinansowanie  
na ten cel.    

K lasycystyczny ratusz z pierwszej 
połowy XIX wieku bez wątpienia 

stanowi jedną z najpiękniejszych pe-
reł architektury Góry Kalwarii. Został 
wzniesiony w latach 1829-1834 według 
projektu Henryka Marconiego i Bonifa-
cego Witkowskiego. Budynek mocno 
ucierpiał w czasie II wojny światowej, 
udało się odbudować go w latach 50. 
minionego stulecia. W latach 90. prze-
szedł gruntowny remont. Dziś mieści 
się w nim Urząd Gminy i Urząd Stanu 
Cywilnego. 

\\\   Dach i okna
O tym, że ratusz wymaga rewitali-

zacji, mówi się już od dłuższego czasu. 
Kilka lat temu powstała dokumentacja 
projektowa, jednak sama inwesty-
cja musiała poczekać na swoją kolej. 
Wszystko wskazuje jednak na to, że 
inwestycja wreszcie ruszy. W czerwcu 
bieżącego roku udało się pozyskać z 
budżetu Mazowsza dotację w wysoko-
ści 50 tys. zł na remont zabytku. Z kolei 
połowie września Urząd Gminy ogłosił 
dwa przetargi na remont elementów 
budynku. 

Pierwszy  z nich dotyczy wymia-
ny XIX-wiecznej stolarki okiennej. W 
ramach zadania zostaną wymienione 
okna oraz drzwi balkonowe. Wykonaw-
ca podda również renowacji witraże. 
Z okien znikną kraty, które zostały tu 
zamontowane w czasie, kiedy w ratuszu 
mieścił się posterunek MO. Na ten etap 
prac gmina planowała wydać niecałe 
260 tys. zł, z czego 50 tysięcy to wspo-
mniana wcześniej dotacja z wojewódz-
twa. 

W przetargu zgłosiło się trzech 
chętnych, a wszystkie złożone przez 
nich oferty mieszczą się w założonym 
budżecie. 

Dobrą cenę zaproponował też je-
dyny oferent w drugim postępowaniu, 
dotyczącym remontu dachu. Tu lista 
zadań obejmuje ocieplenie stropów, za-
bezpieczenie więźby dachowej, remont 
kominów i wymianę blachy pokrywają-
cej dach. W budżecie gminy zabezpie-
czono na ten cel niespełna 285 tys. zł, 
tymczasem złożona oferta opiewa na 
179,5 tys. zł. 

Prace powinny zakończyć się jesz-
cze w tym roku. Dach ma być gotowy do 
końca listopada, zaś na wymianę stolar-
ki okiennej wykonawca będzie miał czas 
do 20 grudnia. 

Tekst i zdjęcie Karolina Hofman 

Rusza remont ratusza

W ramach zadania zostaną wymienione okna oraz drzwi balkonowe.  
Wykonawca podda również renowacji witraże
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Szczególnie dotyczy to artykułów 
spożywczych. Dbamy o to, by na nasze 
stoły trafiała żywność pochodząca z do-
brych źródeł. Często jednak zdarza się,  
że produkty opatrzone etykietą „BIO” 
czy „EKO”są naturalne i ekologiczne tylko  
z nazwy. Jak rozpoznać żywność z praw-
dziwie naturalnych składników? 

Na szczęście w naszym sąsiedztwie po-
jawiło się miejsce, w którym zaopatrzymy 
się w smaczne produkty z gwarancją naj-
lepszej jakości. Sklep Smaku Czas oferuje 
nam szeroki wachlarz ryb, nabiału, wa-
rzyw i owoców. Szczególnie godne uwagi 
są tu wędliny wytwarzane z najlepszego 
mięsa, bez zbędnych ulepszaczy. A co 
najważniejsze – są to produkty napraw-
dę lokalne, pochodzące od małych pro-
ducentów z naszych okolic. Znajdziemy 
tu choćby miody z pasieki w Ustano- 
wie czy borówki prosto z uznanej uprawy  
w Tarczynie. 

Dla tych, którzy cenią dobrą żywność, 
lecz brak im czasu na samodzielne przy-
gotowywanie posiłków, Smaku Czas 
proponuje bogatą ofertę garmażeryjną, 
m.in. zupy, pierogi czy krokiety. A jeśli na-
prawdę się spieszymy, sklep oferuje tak-
że możliwość podgrzania naszych dań  
na miejscu. 

Jeżeli więc zależy nam na szynce  
z prawdziwego mięsa, polskim dojrzewa-
jącym serze czy prawdziwej śmietanie, 
koniecznie zajrzyjmy do Smaku Czas. 

W tym roku w październiku minęły już 
3 lata, od kiedy to wyjątkowe miejsce po-
jawiło się na mapie Tarczyna. Przez ten 
czas wiele Pań obdarzyło nas zaufaniem, 
a my pomogłyśmy im pozbyć się zbęd-
nych kilogramów, a także poprawić zdro-
wie i samopoczucie. 

Wychodząc naprzeciw oczekiwaniom 
współczesnej zabieganej kobiety, stwo-
rzyłyśmy STREFĘ TRENINGU I RELAKSU. To 
miejsce gdzie każda kobieta poczuje się 
bezpiecznie i komfortowo, niezależnie od 
tego, ile ma lat – bo piękno nie ma wieku! 

Czym różnimy się od innych miejsc te-
go typu? Na 330 m2 powierzchni na nasze 
klientki czekają:

– Stacje treningowo-zabiegowe (Swan 
Shaper, Vacu, rower poziomy);

– Strefa wellness (roller, limfodrenaż, 
elektrostymulacja);

– Strefa modelowania sylwetki (ender-
mologia ciała BHS i LPG, endermologia 
twarzy);

– Zabiegi medycyny estetycznej (lipo-
sukcja kawitacyjna, lipolaser , fala uderze-
niowa , mezoterapia twarzy i ciała, lipoliza 
iniekcyjna); 

– Zabiegi na twarz (liftingujący i japoń-
ski masaż twarzy, termoaktywna maska 
gipsowa);

– Strefa fitness – zajęcia grupowe: TBC, 
zumba, zdrowy kręgosłup, joga, płaski 
brzuch & sexi pupa, pilates).

Wszystko to w pomieszczeniach wy-
posażonych w nowoczesną klimatyzację. 

W Strefie Kobiet dla każdej klientki 
tworzymy indywidualny plan treningo- 
wy, dostosowany do jej potrzeb i moż-
liwości. Przyjdź, poznaj nas! Konsultacja  
i pierwszy próbny trening jest gratis!

Dobre, 
czyli lokalne

Strefa Kobiet 
– bo piękno nie ma wieku! 

Czy wiesz, co jesz? Nasza świadomość jako konsumentów  
nieustannie rośnie. Coraz częściej zwracamy uwagę na etykiety  
produktów, które kupujemy. 

Wszystkie Panie, które u nas jeszcze nie były, na pewno  
zastanawiają się: co to jest Strefa Kobiet? Czy to jest zwykła siłownia? 
Nie! Strefa Kobiet to miejsce stworzone wyłącznie dla pań. 

Zapraszamy pn-pt 7-19, sob 8-15, ul .Gminna 43, Lesznowola, 

Zapraszamy 1 Maja 1, Tarczyn, tel.511 700 171, 

Do najpoważniejszych schorzeń narzą-
du wzroku należy zaćma, czyli zmętnie-
nie soczewki oka i jaskra – postępujące 
uszkodzenie nerwu wzrokowego. Obie 
choroby postępują z reguły powoli, w za-
awansowanych etapach dopiero mogą 
spowodować znaczną utratę widzenia – 
odwracalną (zaćma) lub nieodwracalną 
(jaskra). 

Jedyną metodą leczenia zaćmy jest jej 
operacyjne usunięcie. Nowoczesne tech-
niki operacyjne powodują, że leczenie 
jest mało inwazyjne i możliwe do prze-
prowadzenia w trybie ambulatoryjnym 
(bez konieczności pobytu w szpitalu). 
Zabieg wykonujemy także w Oddziale 
CMP Piaseczno. Na miejsce zmętniałej so-
czewki wprowadza się sztuczny implant 
o precyzyjnie dobranych dla pacjenta 
parametrach. Jego jakość odpowiada 
za dobre widzenie przez długie lata po 
operacji, dlatego warto spokojnie roz-
ważyć wszczepienie naprawdę dobrej 
soczewki. Wybór ten jest nieodwracalny 
– soczewka raz wszczepiona ma służyć  
do końca życia. 

W jaskrze natomiast ważna jest profi-
laktyka i kontrole okulistyczne z ewen-
tualnym dodatkowym badaniem nerwu 
wzrokowego (OCT jaskrowe). W razie roz-
poznania choroby niezwykle istotne jest 
jak najwcześniejsze podjęcie leczenia. Im 
wcześniej rozpoznana i leczona jaskra, 
tym większa szansa, że nie wejdzie w etap 
znacznej utraty widzenia. 

Wyróżniamy także schorzenia oczu, 
mogące prowadzić do nagłej utraty wi-
dzenia, które są związane z chorobami 
naczyń – tętniczych (zator) lub żylnych 
(zakrzep). Ciężka utrata widzenia może 
być też powikłaniem cukrzycy. Dlatego 
każdy pacjent z cukrzycą od chwili roz-
poznania choroby powinien być co ro-
ku badany profilaktycznie przez lekarza 
okulistę. 

W Polsce na cukrzycę choruje nawet  
3 mln pacjentów. Już po pięciu latach 
trwania cukrzycy, u większości z nich,  po-
jawia się retinopatia cukrzycowa (cukrzy-
cowa choroba oczu), w tym także cukrzy-
cowy obrzęk plamki. Cukrzyca uznawana 
jest za najczęstszą przyczynę utraty wzro-
ku wśród osób aktywnych zawodowo,  
a ryzyko to szacuje się na ponad 25-krot-
nie wyższe niż u osób zdrowych. Szcze-
gólne znaczenie ma przy tym właśnie 
cukrzycowy obrzęk plamki (DME), gdyż 
dotyczy miejsca w siatkówce odpowie-

dzialnego za precyzyjne widzenie. Często 
dotyczy obojga oczu. Podobny obrzęk 
w plamce może powstać w przebie-
gu zakrzepu żylnego w siatkówce oka,  
najczęściej występuje wtedy jednostron-
nie. 

Bardzo istotnym jest, aby w przypadku 
pogorszenia widzenia, zwłaszcza nagłe-
go i znacznego, w jednym czy w obojgu 
oczach, jak najszybciej udać się do lekarza 
okulisty. Pomocy można szukać na tzw. 
ostrym dyżurze okulistycznym. Warto pa-
miętać, że w Centrum Medycznym CMP 
przyjmują także lekarze okuliści, gotowi  
nieść pomoc w nagłych przypadkach. 
Opóźnienie w udzieleniu pomocy niejed-
nokrotnie uniemożliwia powrót do dobre-
go widzenia. Dlatego tak ważne jest, aby 
zgłaszać się do lekarza jak najszybciej po 
stwierdzeniu problemu. Wiele schorzeń 
okulistycznych potrafimy bowiem sku-
tecznie leczyć, a przynajmniej spowolnić 
ich przebieg.  

Żyjemy również w czasach intensyw-
nego poszukiwania nowych terapii dla 
chorób oczu – jeszcze skuteczniejszych 
i jeszcze bezpieczniejszych niż obecnie 
dostępne. We wszystkich działaniach tera-
peutycznych potrzebne są odpowiednie 
leki. 

Preparaty, które powstają w specja-
listycznych, dedykowanych miejscach, 
zanim pojawią się w systemie leczniczym 
muszą przejść rygorystyczne testy bez-
pieczeństwa i skuteczności. 

W Centrum Medycznym CMP prowa-
dzimy badania nowych leków, stosowa-
nych przez okulistów w chorobach oczu. 
Badania kliniczne realizowane przez nasz 
zespół specjalistów dotyczą nowych 
preparatów, będących na końcowym 

etapie potwierdzania ich przydatności 
terapeutycznej – w tzw. badaniach III fazy. 
Po zakończeniu tej fazy badawczej prepa-
raty uzyskują rejestrację, dopuszczającą  
do szerokiego stosowania. 

Obecnie badamy leki stosowane  
w cukrzycowym obrzęku plamki żółtej 
oraz obrzęku plamki, występującym  
w przebiegu zakrzepu naczyń żylnych. 
Chorzy, biorący udział w badaniu klinicz-
nym, otrzymują szereg istotnych korzyści:
-  bezpłatną diagnostykę okulistyczną  

w szerokim zakresie m.in.:  
OCT i angiografia fluoresceinowa

–  bezpłatną diagnostykę internistyczną 
– badania krwi, EKG

–  bezpłatną regularną opiekę  
specjalistów okulistyki 

–  bezpłatne leki w tym leki już stosowa-
ne w chorobach oczu 
Dzięki udziałowi w badaniach klinicz-

nych pacjenci mają szansę otrzymać na-
tychmiastową pomoc w leczeniu swoich 
chorób okulistycznych. Uzyskują bezpłat-
ny dostęp do najnowszych terapii i leków, 
przy jednoczesnym wspieraniu w ten spo-
sób innych chorych.

dr n. med. Małgorzata Zaraś

dr n. med. Małgorzata Zaraś 
– ekspert Centrum Medycznego CMP 

Ukończyła Akademię Medyczną w War-
szawie (obecnie Warszawski Uniwersytet 
Medyczny), gdzie uzyskała tytuł specjalisty 
chorób oczu. Zajmuje się głównie leczeniem 
i diagnostyką pacjentów ze zwyrodnie-
niem plamki, związanym z wiekiem oraz 
laseroterapią siatkówki. Wykonuje zarówno 
podstawowe, jak i specjalistyczne badania 
okulistyczne oraz kwalifikuje do operacji  
zaćmy. 

Zmysł widzenia to najważniejszy 
z ludzkich zmysłów, dlatego tak 
bardzo martwimy się,  
gdy chorują nasze oczy.  

Gdy cierpią oczy 
– co zrobić, aby leczenie 
było skuteczne? 
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Komory hiperbaryczne w medycynie 
są obecne od setek lat, ale dopiero od 
niedawna zyskują na popularności. Na 
rynku pojawia się coraz więcej łagodnych 
oraz przenośnych komór. Używanie ich to 
najlepsza metoda leczenia, która wyko-
rzystuje właściwości stuprocentowego 
tlenu pod zwiększonym ciśnieniem at-
mosferycznym. Samo natlenienie orga-
nizmu daje nam ogromną siłę w walce 
z wirusami i bakteriami, a w dzisiejszych 
czasach i zagrożeniach wywołanych przez 
COVID-19 jest to bardzo silna broń.

 Jak to działa?
Leczenie chorób i dolegliwości w ko-

morach hiperbarycznych to zabieg nazy-
wany hiperbarią tlenową. W warunkach 
panujących w komorach tlen ma właści-
wość przenikania nawet do nieukrwio-

nych miejsc organizmu. Zwiększenie po- 
ziomu tlenu stwierdza się również we 
krwi, limfie oraz płynie mózgowo-rdze-
niowym.

Przebywając w komorze, pacjent wdy-
cha czysty tlen, a sam zabieg trwa mniej 
więcej 40 do 60 minut i jest podzielony  
na trzy cykle. Aby osiągnąć zamierzony 
efekt, zabiegi należy powtarzać regular-
nie. Podczas zabiegu jesteśmy otoczeni 
troskliwą opieką wykwalifikowanej kadry.

Klinika BodyOxy to miejsce, gdzie moż-
na skorzystać z profesjonalnych komór 
hiperbarycznych, dzięki którym nasz or-
ganizm zostanie natleniony stuprocen-
towym tlenem. 

Korzystanie z komór hiperbarycz-
nych może zapewnić ujędrnienie skó-
ry i dotlenienie organizmu. Korzystają  
z nich sportowcy, dzięki czemu mogą 

w błyskawicznym tempie regenerować 
się po ciężkim wysiłku. Z komór można 
korzystać również podczas rehabilitacji, 
pomogą dojść do zdrowia po urazach  
i kontuzjach w sposób absolutnie natu- 
ralny. Wiele osób, które w przeszłości prze-
szło COVID-19, używa ich do poprawienia 
swojej wydolności oddechowej. Z komór 
hiperbarycznych mogą korzystać również 
seniorzy – urządzenie opóźni efekty sta-
rzenia skóry i narządów wewnętrznych, 
poprawi samopoczucie i wydolność orga-
nizmu. W celu rezerwacji terminu zabiegu 
skontaktuj się z nami telefonicznie pod 
numerem 785 700 178.

Klinika BodyOxy oprócz samych sesji 
i zabiegów w swojej ofercie ma również 
sprzedaż komór hiperbarycznych dla użyt-
ku prywatnego i dla biznesu (fitness, SPA, 
dermatologia kosmetyczna, itp.). Wszyst-
kie zainteresowane osoby, zachęcamy  
do kontaktu, p. poprzez formularz znaj-
dujący się na stronie internetowej firmy: 
www.bodyoxy.pl/sprzedaz-komor lub 
telefonicznie 785 700 178. Jesteśmy też 
obecni na FB. Serdecznie zapraszamy!

Klinika BodyOxy na ul. Cynamonowej 47 w Warszawie to miejsce, gdzie 
zadbasz o swoje zdrowie i urodę, ukoisz stres i dotlenisz swój organizm.

Klinika BodyOxy: ul. Cynamonowa 47, Warszawa, tel. 785 700 178, www.bodyoxy.pl, 

Komora hiperbaryczna 
– sesje w klinice BodyOxy
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Powołując się na zapisy regulaminu Klubu Radnych Koalicji Oby-
watelskiej w Radzie Powiatu Piaseczyńskiego §3 punkt 1 oraz  
w związku z Publikacją na stronie Facebooka  umieszczoną  
przez Radnego Krzysztofa Kasprzyckiego,  odnoszącą się do  mojej 
prywatnej wypowiedzi  w mediach społecznościowych, dotyczą-
cej ekspansji sieci niemieckich dyskontów Lidl, przy wykorzystaniu 
środków Europejskiego Banku Odbudowy i Rozwoju, która to 
Publikacja przedostała się do informacji prasowej, jako rzekome 
Oświadczenie Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej w Radzie 
Powiatu  a jest prywatną Publikacją Przewodniczącego Klu-
bu KO, Radnego Krzysztofa Kasprzyckiego lub grupy bliżej 
nieokreślonych członków Platformy Obywatelskiej w Radzie Po-
wiatu, wydaną w imieniu Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej   
i z naruszeniem regulaminu Klubu;

wnoszę o zamieszczenie sprostowania przez  autora Publikacji  
Radnego Krzysztofa Kasprzyckiego, 

który to  wykorzystał pozycję Przewodniczącego Klubu Radnych 
KO  do wydania oświadczenia w imieniu Klubu KO z pominięciem 
Regulaminu Klubu Radnych KO, obowiązującego  i zarejestrowa-
nego w Radzie Powiatu, wprowadzając  tym samym opinię pub-
liczną w błąd. Wnioskuję  także o zamieszczenie na własny koszt 
sprostowania we wszystkich mediach, w których w/w rzekome 
oświadczenie klubu radnych  lub wzmianka zostały opublikowane, 
również mediów ogólnopolskich.

 W związku z powyższym wzywam  także władze Koła Platformy 
Obywatelskiej do poddania Krzysztofa Kasprzyckiego, członka 
Partii piaseczyńskiej Platformy Obywatelskiej pod  ocenę sądu 
koleżeńskiego w związku z  jego zachowaniem w przestrze-
ni publicznej i Publikacją treści o charakterze pomówienia jak  
i w związku z wykorzystaniem funkcji Przewodniczącego Klubu  
Radnych Koalicji Obywatelskiej do prowadzenie prywatnej   
wendety,  w sposób nieetyczny, odbiegający od demokratycznych 
standardów i z naruszeniem regulaminu Klubu Radnych Koalicji 
Obywatelskiej w Radzie Powiatu Piaseczyńskiego:

Uzasadnienie:

Wydanie oświadczenia Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej  
w Radzie Powiatu Piaseczyńskiego zgodnie z Regulaminem  Klubu 
Radnych KO wymaga zwołania  posiedzenia Klubu i podjęcia decy-

zji w drodze głosowania przy obecności co najmniej połowy człon-
ków klubu. W związku z pominięciem tej procedury określonej 
Regulaminem oświadczenie wydane przez  Radnego Krzysztofa 
Kasprzyckiego nie może być określone jako Oświadczenie Klubu 
Radnych Koalicji Obywatelskiej w Radzie Powiatu Piaseczyńskiego

Jako pełnoprawny członek Klubu Radnych KO zaświadczam,  
że nie doszło do zwołania Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej,  
nie odbyła się dyskusja nad treścią oświadczenia,  a wręcz  treść 
oświadczenia nie była  znana wszystkim członkom klubu jak i fakt 
jej Publikacji.   

Nie doszło także do regulaminowego głosowania.

Decyzja o Publikacji oświadczenia  i jego zredagowanie odbyło 
się w tajemnicy- „ za plecami” niektórych członków klubu. Cześć 
zwyczajnie nie wzięła udziału w dyskusji.

Ponadto treść  „oświadczenia” autorstwa Radnego Kasprzyckiego 
nie dotyczy bezpośrednio wpisu zamieszczonego 22.09.2021  
na mojej stronie FB , a zawiera emocjonalne wywody i dowolną in-
terpretację  autora, co odbieram jako próbę wypaczenia przesłania 
samego wpisu,  i w dużej mierze odnosi się do tezy postawionej 
przez dziennikarzy. 

Dbając o utrzymanie  wysokiego standardu dyskusji publicz-
nej w środowisku prodemokratycznej opozycji, nie sposób nie 
zareagować na działania noszące charakter „szczujni  politycz-
nej”,  działania za plecami i z pominięciem opinii wszystkich 
członków Klubu Radnych KO, wybranych w demokratycznych 
wyborach; jak i wykorzystania funkcji powierzonej  przez 
Przewodniczącego Klubu KO, do sprawowania władzy bez 
uzyskania regulaminowego mandatu. Tego typu praktyka 
jest charakterystyczny dla  działań Sowieckiego Komsomołu 
i struktur władzy ustrojów totalitarnych a nie członków partii 
w demokratycznym środowisku samorządu, pretendujących 
do sprawowania demokratycznej władzy . W obecnej sytua-
cji dopuścił się takich praktyk także urzędnik administracji 
publicznej stopnia gminnego i  Radny pełniący funkcję Prze-
wodniczącego Klubu Koalicji Obywatelskiej w Radzie Powiatu 
Piaseczyńskiego. 

W związku z powyższym uzasadnieniem  wnoszę jak w sen-
tencji.

Oświadczenie Magdaleny Miki-Kosior
Wezwanie do sprostowania

\\\ TARCZYN

Jeśli chcesz otrzymywać 
bezpłatnie ważne alerty, 
komunikaty i informacje  
o bezpieczeństwie na terenie 
gminy Tarczyn, dołącz  
do systemu powiadamiania 
SMS.   

Wminiony poniedziałek doszło 
do poważnej awarii serwisów 

Facebook, Instagram oraz WhatsApp. 
Usterka nastąpiła po godzinie 17.00; 
tysiące użytkowników miało problem 
z zalogowaniem się na stronę i do apli-
kacji. 

Na kłopoty Facebooka Gmina Tar-
czyn zareagowała natychmiastowo. 

Następnego dnia na stronie Urzędu 
Miejskiego pojawiła się informacja o 
systemie powiadamiania SMS Gminy 
Tarczyn.

Podczas rejestracji w systemie wy-
starczy podać swój numer telefonu, 
zaznaczyć odpowiednie zgody oraz za-
akceptować rejestrację. To świetne na-
rzędzie, które przyda się mieszkańcom 
gminy podczas jakichkolwiek awarii z 
ogólnodostępnym Internetem. 

Piotr Lis

Tarczyn na telefon 

Wreszcie udało się rozwiązać problem z kolidującym transformatorem 
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\\\ PRAŻMÓW

W przyszłym tygodniu 
wykonawca wznowi prace przy 
budowie ronda w Piskórce. 
Roboty mają potrwać półtora 
miesiąca.     

N a tę informację kierowcy czekali 
już od dłuższego czasu. Budowa 

ronda na niebezpiecznym skrzyżowa-
niu ulic Słonecznej, Jagodowej i Głównej 
rozpoczęła się już w lutym. Pierwotnie 
prace miały się zakończyć w czerwcu, 
jednak w kwietniu roboty stanęły. – No-
wy zarząd spółki PGE wstrzymał finan-
sowanie przebudowy sieci energetycz-

nej, a bez przesunięcia stacji trafo nie 
można wybudować ronda – informował 
wówczas starosta Ksawery Gut. 

We wtorek 12 października staro-
stwo poinformowało, że udało się roz-

wiązać problem kolidującego transfor-
matora i wykonawca może wrócić na 
plac budowy. – Wykonawca zamknie 
skrzyżowanie ulicy Jagodowej, Głów-
nej i Słonecznej w Piskórce we wtorek 
19 października. Droga z Krupiej Wólki 
do Ustanowa, która będzie objazdem 
skrzyżowania w Piskórce, powinna być 
otwarta do wtorku – mówi nam Joanna 
Grela z Biura Promocji Starostwa Po-
wiatowego w Piasecznie.

Zakres robót związanych z budową 
ronda w Piskórce obejmuje m.in. przy-
gotowanie dokumentacji projektowej, 
prace rozbiórkowe, przebudowę sieci 
wodociągowej i telekomunikacyjnej, 
wykonanie konstrukcji jezdni, budowę 

chodników i ciągów pieszo-rowero-
wych, wycinkę drzew i krzewów i prze-
budowę oświetlenia ulicznego. Prace 
mają potrwać do 30 listopada. 

Karolina Hofman 

Rondo na start
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\\\ TOMICE

Starostwo szuka chętnego  
do wydzierżawienia  
8 hektarów gruntów wraz  
z zabudowaniami, położonych 
w gminie Góra Kalwaria. Chodzi 
o tereny dawnej jednostki 
wojskowej.     

J ednostka w Tomicach powstała w 
1960 roku. Stacjonował tu dywi-

zjon rakietowy, który był elementem 
systemów obrony przeciwlotniczej 
Warszawy. Jednostka funkcjonowała 
do 2000 roku. Następnie dawne tereny 
wojskowe zostały zagospodarowane 
przez policję na ośrodek szkoleniowy. 
Wówczas wyremontowano część bu-
dynków. W 2016 r. jednostka w Tomi-
cach znów opustoszała. Teraz zarzą-
dzający terenem powiat szuka nowego  
najemcy. 

Łączna powierzchnia dawnej jed-
nostki wynosi 8 hektarów. Mieści się 
tu kilka murowanych budynków, wy-
remontowanych  w 2003 roku.  Naj-
większy z nich to dwukondygnacyjny 
koszarowiec, którego łączna powierzch-
nia użytkowa wynosi 1513 m2. Liczący 
również dwie kondygnacje budynek 
sztabowy liczy niecałe 650 m2, zaś 
parterowy budynek dydaktyczny ma 
niespełna 443,5 m2. Wszystkie trzy są 
ogrzewane olejem opałowym dzię-
ki nowej kotłowni. Budynki są w do-
brym stanie, trzy lata temu dokonano 
tu drobnych napraw. Wymagają jednak  
odświeżenia.

Ponadto na dawnych terenach woj-
skowych mieszczą się starsze zabudo-
wania, pochodzące jeszcze z lat 60. i 70. 
To m.in. garaże i budynek dydaktycz-
no-sportowy. Potencjalny dzierżawca 
będzie miał również do dyspozycji 
pozostałości po stacji paliw, myjni sa-
mochodowej i oczyszczalni ścieków, a 
także... niewielką strzelnicę. Pozostała 
część działki jest zadrzewiona. Całość 
jest skanalizowana, podłączona do sieci 
energetycznej i wodociągu. 

Co może powstać w miejscu dawnej 
jednostki rakietowej? – Plan zagospo-
darowania przestrzennego dopuszcza 
tutaj usługi nieuciążliwe, usługi admi-
nistracji, ochrony zdrowia oraz oświaty. 
Na fragmencie (...) wyznaczono obszar 
usług i sportu, jednak plan dopuszcza 
powstanie innego rodzaju usług, jak 
oświaty, wychowania i kultury pod wa-

runkiem, że nie będą one kolidowały z 
funkcją podstawową – informuje staro-
stwo. – Byłą jednostkę chcemy wydzier-
żawić na 15 lat za nie mniej niż 15 000 
zł netto miesięcznie.

To kolejna próba wynajęcia tere-
nów w Tomicach. Powiat już w ubie-
głym roku bezskutecznie poszukiwał 
dzierżawcy. Czy tym razem uda się 
znaleźć chętnego? Przetarg ustny na 
dzierżawę jednostki odbędzie się 22 
października o godz. 10.00 w budyn-
ku starostwa przy ul. Chyliczkowskiej. 
Zainteresowani powinni do najbliższe-
go piątku (15 października) wpłacić 
wadium w wysokości 1500 zł. Dalsze 
losy terenów byłej jednostki rakieto-
wej stoją więc na razie pod znakiem  
zapytania. 

Karolina Hofman 

Jednostkę rakietową wynajmę 

Tereny dawnej jednostki stoją puste od 2016 roku 
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ZARZĄD WOJEWÓDZTWA MAZOWIECKIEGO
ogłasza pierwszy przetarg ustny nieograniczony w celu sprzedaży lokalu 

mieszkalnego nr 13 w budynku przy ul. Kraszewskiego 7b w Konstancinie- 
-Jeziornie, wraz z udziałami w wysokości 1/4 w nieruchomościach 

stanowiących lokale niemieszkalne nr 30 i 31
1. Postanawia się przeprowadzić pierwszy przetarg ustny nieograniczony w celu sprzedaży:

1)  lokalu mieszkalnego nr 13 o powierzchni użytkowej 11,14 m2 wraz z pomieszczeniem przynależnym 
w piwnicy – komórką lokatorską nr 13 o powierzchni użytkowej 3,02 m2 w budynku mieszkalnym 
wielorodzinnym przy ul. Kraszewskiego 7b w Konstancinie-Jeziornie, wraz z udziałem w wysokości 
1416/88041 w części wspólnej budynku i działce gruntu nr 76 o powierzchni 0,1653 ha, dla 
której Sąd Rejonowy w Piasecznie IV Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą nr 
WA1I/00011724/1;

2)  udziału w wysokości 1/4 w nieruchomości stanowiącej lokal niemieszkalny nr 30 – łazienka  
o powierzchni użytkowej 6,42 m2 w budynku mieszkalnym wielorodzinnym przy ul. Kraszewskiego 
7b w Konstancinie-Jeziornie, z którym związany jest udział w wysokości 642/88041 w części wspólnej 
budynku i działce gruntu nr 76 o powierzchni 0,1653 ha, dla której Sąd Rejonowy w Piasecznie  
IV Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą nr WA1I/00011725/8;

3)  udziału w wysokości 1/4 w nieruchomości stanowiącej lokal niemieszkalny nr 31 – kuchnia  
o powierzchni użytkowej 7,56 m2 w budynku mieszkalnym wielorodzinnym przy ul. Kraszewskiego 
7b w Konstancinie-Jeziornie, z którym związany jest udział w wysokości 756/88041 w części wspólnej 
budynku i działce gruntu nr 76 o powierzchni 0,1653 ha, dla której Sąd Rejonowy w Piasecznie  
IV Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą nr WA1I/00011726/5.

2.  Cenę wywoławczą lokalu mieszkalnego wraz z udziałami w nieruchomościach stanowiących lokale 
niemieszkalne, o których mowa w pkt 1, ustala się w wysokości 129 000 zł – sprzedaż zwolniona  
z podatku VAT.

3. Wadium ustala się w wysokości 12 900 zł, co stanowi 10% ceny wywoławczej.
4.  Przetarg na sprzedaż lokalu mieszkalnego wraz z udziałami w nieruchomościach stanowiących lokale 

niemieszkalne, o których mowa w pkt 1, odbędzie się w dniu 1 grudnia 2021 r., o godzinie 10.00  
przy ul. Skoczylasa 4 w Warszawie, sala konferencyjna (II piętro).

5.  Ogłoszenie o przetargu zostało zamieszczone na stronie internetowej www.mazovia.pl w urzędowym 
publikatorze teleinformatycznym – Biuletynie Informacji Publicznej, tablicy ogłoszeń Urzędu 
Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego w Warszawie przy ul. Jagiellońskiej 26, a także  
w dziennikach wydawanych w formie elektronicznej oraz internetowych portalach ogłoszeniowych.

6.  Dodatkowe informacje o lokalach będących przedmiotem przetargu można uzyskać pod numerami 
telefonów (22) 5979821, (22) 5979824.

      
OGŁOSZENIE

Działając na podstawie art. 8 ust. 1 i 6 ustawy z dnia 29 czerwca 1963 r. o zagospodarowaniu wspólnot 
gruntowych (tj. Dz. U. z 2016 r. poz. 703) informuję, że jest prowadzone postępowanie administracyjne w 
sprawie stwierdzenia w drodze decyzji, że grunt położony w gminie Piaseczno, obręb 0016 Jastrzębie, 
oznaczony jako działka ewidencyjna nr 159 o pow. 0,06 ha stanowi mienie gromadzkie.

Wobec powyższego informuję, iż osoby, którym przysługuje prawo własności lub ograniczone prawo 
rzeczowe do w/w nieruchomości mogą składać pisemne wyjaśnienia, wnioski, a także zapoznać się  
z materiałem dowodowym zebranym w sprawie w Wydziale Geodezji i Katastru Starostwa Powiatowego 
w Piasecznie, ul. Czajewicza 20, 05-500 Piaseczno.

Geodeta Powiatowy
z up. Starosty Piaseczyńskiego

dr inż. Monika Jaroszewska 

GEK.6621.1156.2021 MW Piaseczno, dnia 08.10.2021 r.

      
OGŁOSZENIE

Działając na podstawie art. 8 ust. 1 i 6 ustawy z dnia 29 czerwca 1963 r. o zagospodarowaniu wspólnot 
gruntowych (tj. Dz. U. z 2016 r. poz. 703) informuję, że jest prowadzone postępowanie administracyjne 
w sprawie stwierdzenia w drodze decyzji, że grunt położony w gminie Piaseczno, obręb 0022 Karolin 
PGR, oznaczony jako działka ewidencyjna nr 9/1 o pow. 0,17 ha stanowi mienie gromadzkie.

Wobec powyższego informuję, iż osoby, którym przysługuje prawo własności lub ograniczone prawo 
rzeczowe do w/w nieruchomości mogą składać pisemne wyjaśnienia, wnioski, a także zapoznać się  
z materiałem dowodowym zebranym w sprawie w Wydziale Geodezji i Katastru Starostwa Powiatowego 
w Piasecznie, ul. Czajewicza 20, 05-500 Piaseczno.

Geodeta Powiatowy
z up. Starosty Piaseczyńskiego

dr inż. Monika Jaroszewska 

GEK.6621.1157.2021 MW Piaseczno, dnia 08.10.2021 r.

      

OBWIESZCZENIE STAROSTY PIASECZYŃSKIEGO
o wszczęciu postępowania

Na podstawie art. 11d ust. 5 i 6 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach 
przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 1363 ze zm.) 
zawiadamiam, że w dniu 24 września 2021 r. zostało wszczęte postępowanie w sprawie udzielenia 
zezwolenia na realizację inwestycji drogowej:                               

inwestor:       Burmistrz Gminy Konstancin-Jeziorna, ul. Piaseczyńska 77, 05-520 Konstancin-Jeziorna 
inwestycja:    „Budowa ul. Wagarowej wraz z miejscami postojowymi, infrastrukturą drogową, 

energetyczną i stałą organizacją ruchu w miejscowości Słomczyn”
Działki inwestycyjne:
w projektowanym pasie drogowym (numery działek wytłuszczone przechodzą pod inwestycję; 
numery działek zamieszczone w nawiasie to numery po podziale; działki zapisane po przecinku 
pozostają przy dotychczasowym właścicielu), w: 
• jednostce ew. Konstancin-Jeziorna – obszar wiejski:
obręb 0021 Słomczyn dz. nr ew. 118/4, 118/5, 123 (123/1, 123/2), 122/2 (122/9, 122/10)
poza projektowanym pasem drogowym (pod wykonanie budowy lub przebudowy sieci 
uzbrojenia terenu bądź dróg publicznych; numery działek zamieszczone w nawiasie to numery 
ew. działek przed podziałem), w:
• jednostce ew. Konstancin-Jeziorna – obszar wiejski:
obręb 0021 Słomczyn dz. nr ew. 105/1, 116/3, 116/4, 116/6, 116/7, 116/8, 117, 105/33, 58/7

Akta sprawy do wglądu znajdują się w Starostwie Powiatowym w Piasecznie, ul. Chyliczkowska 14, 
05-500 Piaseczno, od pon. do pt. w godzinach 8-16, gdzie można zgłaszać ewentualne uwagi i wnioski 
do czasu wydania orzeczenia w sprawie.

Zgodnie z art. 49 ustawy – Kodeks postępowania administracyjnego doręczenie uważa się  
za dokonane po upływie czternastu dni od dnia publicznego ogłoszenia.

Jednocześnie zgodnie z art. 49a k.p.a. informuję, że o innych czynnościach z wyjątkiem zawiadomienia 
o wydaniu decyzji, organ będzie informował poprzez udostępnienie pisma w Biuletynie Informacji 
Publicznej.

Z up. Starosty Piaseczyńskiego mgr inż. Sylwia Moszczyńska-Staś 
Naczelnik Wydziału Architektoniczno-Budowlanego

Nr rej. ARB.6740.1.44.2021.ZS 
Publiczne obwieszczenie nastąpiło w dniu: 13.10.2021 r.

      

INFORMACJA
Zarząd Powiatu Piaseczyńskiego działając na podstawie art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r.  

o gospodarce nieruchomościami (t.j. Dz. U. z 2020 r., poz. 1990 z późn. zm.) informuje, iż na tablicy 
ogłoszeń w siedzibie Starostwa Powiatowego w Piasecznie, ul. Chyliczkowska 14 oraz na stronie 
internetowej www.bip.piaseczno.pl, zamieszczony został szczegółowy wykaz obejmujący część 
nieruchomości przeznaczonej do oddania w dzierżawę, dot. nieruchomości położonej przy ul. Wojska 
Polskiego w Górze Kalwarii, oznaczonej jako działka ewid. nr 29/29, obręb 9-02, m. Góra Kalwaria, 
uregulowanej w księdze wieczystej nr WA1I/00023548/0. Wykaz został wywieszony na tablicy ogłoszeń 
na okres 21 dni od dnia 13.10.2021 r.     Zarząd Powiatu Piaseczyńskiego

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW
ELEWACJE, PODDASZA
( 501 62 45 62

www.ekobud.waw.pl
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DAM PRACĘ 

Od zaraz pomocnik przy produkcji 
okiennic aluminiowych. Po okresie 
próbnym umowa o pracę. Praca  
w Piasecznie. Dzwonić 09:00 - 16:00, 
517308650 

Pracowników do ekip serwis wentylacji  
- bez doświadczenia tel. 601 923 395

KASJER - SPRZEDAWCA STACJA SHELL 
UL. SŁONECZNA 300/302  
05-506 LESZNOWOLA 511-846-542

Pracownik fizyczny. 18 netto.  
508 003 136 

Zatrudnię pracowników do produkcji 
kebabów (składacz, streczowacz),  
tel. 606 259 458 

Zatrudnię pracowników do rozbioru 
drobiu, tel. 606 259 458, 604 735 489 

Zatrudnię ekspedientkę Carrefour  
Express, Piaseczno, tel. 508 288 773

Zatrudnię magazyniera na skład  
budowlany - Piaseczno, godz.  
7.00 - 17.00, tel. 885 432 502

Zatrudnię ekspedientkę Carrefour  
Express, Gabryelin, tel. 508 288 773 

SZUKAM PRACY  

Zaopiekuję się dzieckiem  
tel. 661 678 682

Opieka 24h/dobę 6044002444

USŁUGI  

Naprawa, serwis okien i drzwi, naprawa  
i wymiana okuć, wymiana szyb  
i uszczelek, tel. 22 717 71 00,  
603 310 223,601 623 480  

Pozwolenia na użytkowanie  
dla starych domów. Legalizacje  

samowoli budowlanych sprzed lat,  
tel. 695 451 655 

AUTOMATYKA, napędy do bram  
- przesuwnych, garażowych,  
dwuskrzydłowych. Sprzedaż, montaż  
i serwis, tel. 790 331 339 

Ocieplenie poddasza, piana pur, izolacja 
poddasza, natrysk pianki Kamil  
Tel.604 489 255 www.purterm.pl 

Meble na wymiar, kuchnie, 608027564

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE, REMONTY 
od A do Z. TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63

Malowanie, glazurnictwo, podłogi i pane-
le, szybko i solidnie tel. 669 945 460

KUCHNIE,SZAFY,GARDEROBY,PANELE, 
MEBLE NA WYMIAR,TEL. 723 533 233

Remonty, złota rączka, Tel. 609 009 213 

Ogrodzenia, panele ogrodzeniowe, siatka 
+ montaż producent tel. 503 572 046 

Koszenie, niwelacja terenu, wycinka 
drzew wraz z wywozem tel. 505 591 721

Hydraulika, gaz, domki, mieszkania  
Tel. 602 651 211

Malowanie, gładzie, panele, płyta k/g 
tel. 799 946 860

Malarskie tanio tel. 22 7277747,  
501 976 533

Ogrodnicze, wywóz gałęzi 519 874 891

Docieplanie poddaszy pianą, wylewki  
tel. 607 378 288

ALARMY, KAMERY, DOMOFONY  
600 421 203

Wywozimy graty z chaty tel. 505 591 721 

Tynki gipsowe i tradycyjne 604415352 

Kominiarz tel. 500 214 632 

Przeprowadzki tel. 505 591 721

Elektryk tel. 666 890 886

Tynki maszynowe 533125444

Sprzedaż i montaż okien i drzwi wew.  
i zew. Rolety zew., wew. żaluzje, plisy, 
moskitiery. Parapety wew. i zew.  
22 717 71 00, 601 623 480, 603 310 223    

Naprawa, krycie dachów,  
tel. 511 928 895 

Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581

Naprawa pralek, tel. 602 322 951

Malowanie, hydraulika, remonty,  
tel. 501 050 907

Ocieplenia, elewacje, tel. 730 358 998

Dachy - pokrycia, naprawy,  
tel. 502 473 605

Dachy papą termozgrzewalną, obróbki, 
tel. 502 473 605

Docieplanie budynków, szybko, tanio, 
solidnie, tel. 502 053 214

Cyklinowanie, tel. 698 185 911

Remonty, tel. 698 185 911

Renowacja mebli, tel. 510 266 143

KUPIĘ  

Kupię działkę ,budowlaną , usługową , 
rolną. Tel. 601-065-056 

Kupię ciągniki rolnicze, stare motocykle 
Tel. 721-029-688 

KUPIĘ STARY MOTOCYKL sprawny  
lub zepsuty tel. 578 895 990

Antyczne meble, obrazy, srebra, platery, 
odznaczenia, szable, książki, pocztówki, 
tel. 504 017 418 

AUTO-MOTO KUPIĘ

Skup aut 1990 - 2005, Opel, VW,  
Złomowanie tel. 510 210 692

Skup Aut, wszystkie marki. Gotówka  
od ręki. tel. 510 210 692 

Skup aut za gotówkę szybki dojazd  
i wycena tel. 533 525 533

Skup kamperów, przyczep  
kempingowych 505 530 300

Skup aut 2010-2021r. 505 530 300

Skup aut na kasację 508206738

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM

Działki budowlane 800 m2 k. Prażmowa, 
tel. 602 770 361

Dom drewniany na działce 250 m2  
w Grójcu, tel. 692 349 218

NIERUCHOMOŚCI KUPIĘ

Kupię mieszkanie lub dom. Może  
być do remontu lub zadłużone. Zakup 
za gotówkę. Tel. 518 775 360, Marcin  

Kupię las, okolice Prażmowa,  
tel. 602 770 361     

NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM

PESEL, Meld, Umowa - 720 90 80 80 

1-ka 480 Para 300/Os + Licz 885828884

Dwupokojowe , Wojska Polskiego,  
tel. 664 695 444                   

NAUKA 

Poradnia Dziecięca Piccolo Błonie  
- Logopeda | Psycholog  
- www.poradniapiccolo.pl  
- Tel. 573 742 041

Matematyka, 664 438 144        

ZDROWIE 

Psychoterapia, konsultacje - 660 565 
007, www.psychoterapiagorakalwaria.pl 

PROTEZY ZĘBOWE NAPRAWA  
TEL. 502 031 221

Dom Opieki „Róża” 604424729                 

MATRYMONIALNE 

Szukam partnerki 50+ Tel. 793 198 725  

FINANSE  

Kredyty tel. 513 654 277 

ANTYWINDYKACJA. ODDŁUŻANIE Z CHWI-
LÓWEK I POŻYCZEK POZABANKOWYCH. 
UPADŁOŚĆ KONSUMENCKA. RESTRUK-
TURYZACJA ZADŁUŻEŃ DLA FIRM I ROL-
NIKÓW Z WPISEM DO MSIG. 690-016-555  

RÓŻNE  

Oddam do rozbiórki nowy domek  
drewniany 20 m2 - cena do uzgodnienia 
Piaseczno 735 364 844

\\\  OGŁOSZENIA DROBNE

Zamów ogłoszenie DROBNE za DROBNE tel. 786 202 066
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\\\ POWIAT

Festiwal goli w Piasecznie  
i czarna seria Jazgarzewa  
– sprawdzamy, co w minionym 
tygodniu działo się na naszych 
boiskach.  

WIV lidze lider z Piaseczna podej-
mował na własnym stadionie 

ekipę Tygrysa Huta Mińska. Podobnie 
jak i w poprzednich meczach MKS, 
wizyta w Piasecznie niezbyt miło za-
kończyła się dla rywala. Na samym po-
czątku prowadzenie „Biało-Niebieskim” 
zapewnił najlepszy strzelec ligi Szymon 
Wiejak. W 29. minucie ten sam zawod-
nik ponownie trafił do siatki dzięki po-
daniu Michała Suchanka. W końcówce 
pierwszej części Tygrys musiał grać w 
dziesiątkę, ponieważ czerwień obejrzał 
Stanisław Dźwigała.

W drugiej połowie druga żółta kart-
ka dla Daniela Żurawskiego sprawiła, że 
sytuacja przyjezdnych stała się bardzo 
słaba. MKS pewnie wykorzystał grę w 
przewadze. Na 3:0 strzelił Michał Su-
chanek, a 10 minut później gola głową 
zdobył Bartosz Orłowski. 5 minut przed 
końcem meczu piątą bramkę dla Pia-
seczna strzelił rezerwowy Bartłomiej 
Faliszewski.

W najbliższą sobotę o godzinie 
11.00 w Piasecznie bardzo ważne star-
cie z Wilgą Garwolin, która także cały 
czas spogląda w stronę czołówki.

\\\   Victoria lepsza od Orła
Po ostatnich dwóch dobrych ko-

lejkach punkty stracił Orzeł Baniocha. 
Na murawie w Baniosze pojawili się 
zawodnicy Victorii Sulejówek. Jeden z 
kandydatów do awansu (aktualnie trze-
cia pozycja w tabeli) był faworytem tego 
spotkania, ale to Orzeł w 51. minucie 
wyszedł na prowadzenie po golu Woj-
ciecha Gorczycy i postawił trudne wa-
runki. Sulejówek musiał odrabiać straty, 
a udało się to 20 minut później – bramkę 
zdobył Jan Skotnicki. W końcówce ten 

sam piłkarz dołożył trafienie na 2:1, a 
spokój w ostatnich minutach zapewnił 
Bartłomiej Szulim, strzelec gola na 3:1.

W następnej kolejce 10. w tabeli 
Orzeł Baniocha wybierze się na mecz 
wyjazdowy do Milanówka – początek 
meczu z Milanem w sobotę o godzinie 
12.00.

\\\   Faworyci nie zawodzą
Bardzo dobrą formę podtrzymują 

gracze Korony Góra Kalwaria. Piłkarze 
Korony rozpoczęli strzelanie w 29. mi-
nucie, a pierwszy gola wbił Przemysław 
Zowczak. W drugiej połowie przewaga 
klubu z Góry Kalwarii powiększyła się 
za sprawą drugiej bramki Zowczaka, 
a także trafieniom Pawła Grodzkiego 
oraz Mikołaja Nojka. 4. w stawce Korona 
zmierzy się w sobotę o 12.30 w Prusz-
kowie z rezerwami Znicza.

Po 3 punkty sięgnęła także Laura 
Chylice. Wicelider tabeli wysoko ograł 
u siebie Pogoń II Grodzisk Mazowiecki. 
Na tablicy wyników pojawiło się 1:0, 
gdy w 20. minucie do siatki wcelował 
Jarosław Jamrozik. Zawodnik Laury po 
rozpoczęciu drugiej połowy strzelił tak-
że gola na 2:0, a gładkie zwycięstwo 4:0 
przypieczętowali Paweł Rybak i Daniel 
Ludynia. W sobotę o 14.45 Laura zagra 
na wyjeździe z Polonią Warszawa.

Dalej trwa za to czarna seria Spar-
ty Jazgarzew. Po ostatniej porażce 0:10 
z Okęciem Warszawa „Spartanie” za-
grali przeciwko Chlebni. Wynik 0:8, w 
tym bramka stracona już w 3. minucie 
spotkania, daje do zrozumienia, w jak 
ciężkiej sytuacji znajdują się zawodni-
cy ze stadionu w Wólce Kozodawskiej. 
Niestety Spartę czeka kolejne ciężkie 
wyzwanie – w sobotę o 11.00 zagra ona 
u siebie z mocnym Teresinem.

Rafał Lipski

Podsumowanie kolejki ligowej

Szymon Wiejak to najlepszy strzelec 
Piaseczna i całej ligi
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\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA

Już po 6 spotkaniach gracze  
ze stadionu w Gassach 
mają dużo więcej punktów, 
niż w całych poprzednich 
rozgrywkach.   

M iniony sezon B-klasy był pierw-
szym w historii nowego klubu z 

gminy Konstancin-Jeziorna – Urzecza 
Gassy. Debiut nie należał jednak do zbyt 
udanych, ponieważ w 26 ligowych spot-
kaniach piłkarze w zielonych trykotach 
odnieśli tylko jedno zwycięstwo (2:1 u 
siebie z Gromem Prace Małe), na które 
musieli czekać aż do czerwca, a także 
jeden remis (2:2 z Championem FC Ot-
wock). Wśród 24 porażek były też i tak 
druzgocące, jak 0:10 z Sokołem Kołbiel, 
1:11 w derbach z Kosą Konstancin czy 
tych z Mirkowem 1:8. Klub zbierał fry-
cowe. Drugi sezon w „Serie B” już po 
kilku kolejkach można uznać za o wiele 
bardziej udany.

W pierwszej kolejce rozgrywek 
2021/2022 Urzecze uległo co prawda 
0:2 na wyjeździe Victorii Głosków, a 
później było nawiązanie wynikiem do 
zeszłej odsłony zmagań piłkarskich – 
grająca u siebie Delta Warszawa rozbiła 
ekipę z Gassów 11:1. Mimo gorszego 

początku, zawodnicy Urzecza szybko 
się pozbierali po przegranych i tydzień 
później zremisowali 2:2 w derbach z Ko-
są. Ostatnie kolejki to już seria samych 
dobrych rezultatów – najpierw zwy-
cięstwo 3:1 w Pracach Małych z miej-
scowym Gromem, potem remis 1:1 w 
Gassach z Zamieniem, triumf 3:0 na tym 
samym boisku z Piorunem Warszawa i 
3:1 z UKS Łady.

Urzecze zajmuje obecnie siódme 
miejsce w ligowej tabeli, a do trzecie-
go Zamienia traci zaledwie 2 punkty. 
W niedzielę 17 października o godzinie 
15.00 drużyna zmierzy się na wyjeździe 
z ostatnią w stawce Walką Kosów.

Poza rozwojem zespołu seniorów, 
klub z Gassów skupia się również na 
dzieciach i młodzieży – jakiś czas temu 
ruszyła Akademia Futbolu Gassy, two-
rzona przez Urzecze we współpracy z 
agencją Szkoła Rozwoju Talentów Moje 
Dziecko.

Rafał Lipski

Urzecze pnie się 
w górę

Urzecze Gassy prezentuje się o wiele 
lepiej niż w poprzednich rozgrywkach 
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